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Förändring av gatubelysning i Torup 

Förslag till beslut 
Överlåt gatubelysningsstolpar enligt bifogad bild till Maths Johansson, Ramnås 202, Torup, samt 
initiera ett omkopplingsarbete, så att belysningen ansluts mot Maths Johanssons elabonnemang. 

Beskrivning av ärendet 
 

 

Skissen ovan visar endast 5 stolpar, men i verkligheten finns det 6 stycken. I samband med att 
kommunens samtliga belysningscentraler separeras från E.ons nät är det svårt att motivera denna 
anläggnings fortlevnad med eget belysningsskåp och egen elmätare. Hylte kommun kopplar därför 
bort stolparna från E.ons nät, samtidigt som de ansluts mot elabonnemanget på Ramnås 202. 
Fastighetsägaren är positiv till lösningen, och tacksam för att gatubelysningen får leva vidare. 

Ekonomisk konsekvens av beslutet  
Genom denna separering sparar Hylte kommun årligen ca 6 000kr, emedan kostnaden för 
fastighetsägaren på Ramnås 202 drabbas av en merkostnad på ca 1 000 – 1 200kr, en kostnad han kan 
fördela med samfälligheten. 

http://www.hylte.se/
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Beslutet skickas till 
Klicka här för att fylla i vilka beslutet ska skickas till. 
 
 
 
Katarina Paulsson Anders Bengtsson 
Samhällsbyggnadschef Projektledare 
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